

《IDMC 2018 HK—進入聖言》研習會 交通安排



1. 機場快綫

| | 出發車站 | 《IDMC 2018 HK—進入聖言》當日車費優惠(港幣 HK\$) | 車程時間 (單程) |
|--|------|---|--------------|
| | 香港站 | 即日來回亞洲國際博覽館車費只需 HK\$60 憑《IDMC 2018 HK—進入聖言》參加者確認信* 即能以八達通卡於車站 L2 層的指定櫃位(往機場/博覽館) 換購機場快線即日來回車票乙張。 專櫃設於免費機場快線穿梭巴士櫃位旁。 | 約 28 分鐘 |
| | 九龍站 | 即日來回亞洲國際博覽館車費只需 HK\$60 憑《IDMC 2018 HK—進入聖言》參加者確認信* 即能以八達通卡於車站 L2 層的 指定櫃位(往機場/博覽館)換購機場快線即日來回車票乙張。 專櫃設於免費機場快線穿梭巴士櫃位旁。 | 約 25 分鐘 |
| | 青衣站 | 即日來回亞洲國際博覽館車費只需 HK\$47 乘客須使用同一張八達通卡,於同一地點出入閘, 並於亞洲國際博覽館逗留超過 1 小時,才可享有特惠車費優惠。 | 約 17 分鐘 |
| | 機場站 | HK\$5.5(八達通)/HK\$6(單程智能車票) | 約1分鐘 |

*個別參加者確認信將於 11 月初以電子郵件方式發送給各參加者

2. 巴士

- 前往博覽館的巴士路線: A43P、E11、E11A、E21、E22、E22A、E32、E41。
- 前往機場的巴士路線:「A線」或「E線」巴士,於「青馬收費廣場」巴士轉乘往博覽館的巴士路線。
- 由東涌站前往博覽館:

可乘搭 S1 巴士(單程票價港幣\$3.5)前往博覽館巴士總站。







3. 「X1線」特快點對點巴士接駁港鐵東涌站

- 於《IDMC 2018 HK—進入聖言》研習會當日乘搭港鐵到東涌站(B出口),即可於附近的東涌巴士總站轉乘點對點特快巴士路線 X1(單程票價港幣\$5.8),車程時間約9分鐘
- 回程時使用設於博覽館的港鐵特惠站,於東涌站乘搭港鐵即可節省 HK\$2。(參下圖)

4. 私家車

- 博覽館旁(近西面入口)的航天城停車場提供 500 個私家車及電單車泊位,以方便駕駛人士。
- 停車場的平日每小時收費為港幣\$20(不足一小時也作一小時計算)。
- 日租(早上8時至晚上8時)為港幣\$90,24小時停車為港幣\$160。

5. 的士

- 前往亞洲國際博覽館的訪客,可乘搭市區的士(紅色)和大嶼山的士(藍色),並於博覽館西面入口上落車。
- 6. 旅遊巴士(需各堂/單位自行安排),可利用博覽館西面入口上落車^ %避免上落車時擠塞,請預先告知我們

7. 其他有用資訊



https://goo.gl/6SfG1d





https://goo.gl/Fxjn97







《IDMC 2018 HK— Getting Into The Word》 Transportation Information



1. MTR Airport Express

| | From | Exclusive Fare for 《IDMC 2018 HK – Getting Into The Word》 (HK\$) | Travelling Time (one-way) |
|---|-------------------|---|---------------------------|
| | Hong Kong Station | Same-day return at just \$60 Tickets can be redeemed with 《IDMC 2018 HK — Getting Into The Word》 conformation letter and Octopus at the designated counters L2 — trains to Airport and AsiaWorld-Expo (next to the Airport Express Shuttle Bus counter) | Approx. 28 mins |
| | Kowloon Station | Same-day return at just \$60 Tickets can be redeemed with 《IDMC 2018 HK — Getting Into The Word》 conformation letter and Octopus at the designated counters L2 — trains to Airport and AsiaWorld-Expo (next to the Airport Express Shuttle Bus counter) | Approx. 25 mins |
| | Tsing Yi Station | Same-day return at just HK\$47 with free MTR connection Passengers must use the same Octopus and stay in AsiaWorld-Expo for over 1 hour. | Approx. 17 mins |
| 1 | Airport Station | \$5.5 (Octopus) / \$6 (Smart Tickets) (one-way) | Approx. 1 min |

^{*}Individual confirmation letter will be sent out by email in early November





2. Bus

- Buses to AsiaWorld-Expo: A43P, E11, E11A, E21, E22, E22A, E32, E41.
- Take a bus to the airport, and interchange buses to Asia-World Expo at **Lantau Link Toll**Plaza
- Tung Chung MTR Station Bus Terminus: Bus **\$1** (HK\$3.5 one way) to AsiaWorld-Expo Station.

3. Tung Chung Express Bus <X1>

- Take the MTR to Tung Chung Station (Exit B) and conveniently interchange for the point-to-point express bus route no. X1 at the adjacent Tung Chung Bus Terminus. (HK\$5.8 one way, approx. 9 mins)
- Save HK\$2 on the return MTR trip with the MTR Fare Saver machine at AsiaWorld-Expo from Tung Chung Station. (See the attached map)

4. Parking

- Ample parking space is available at the SkyCity Carpark (near to the West Entrance of AsiaWorld-Expo) for private cars and motorcycles. Parking rate is offered at:
- HK\$20 per parking hour
- HK\$90 for day-parking (for period from 8:00a.m. to 8:00p.m.)
- HK\$160 for 24-hour parking

5. Taxis

Passengers can take taxis to or from the Taxi Stand near the West Entrance. AsiaWorld-Expo is serviced by both Urban (red) and Lantau (blue) taxis.

6. Coach (Arranged by the church); Coach can park near the West Entrance ^

^To avoid jamming, it is helpful to inform us beforehand!

7. Other useful information



https://goo.gl/6SfG1d



Save \$2 with the MTR Fare Saver at AsiaWorld-Expo for MTR ride from Tung Chung Station.

On event days at AsiaWorld-Expo you can save thinther by taking «Route X1» Point-to-point Express Bus to MTR Tung Chung Station.

For details please refer to the "Transportation and Dinning of the Day" section at www.asiaworld-expo.com"

https://goo.gl/Fxjn97



